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Närvarande: Emil Larsson, Gunnar Andreasson, Caroline Mollmyr, Linda Claesson, Sauli Hakkarainen, Bo 
Melvås, Anders Glemfelt 
 
 
§1. Mötet öppnas  
 
 
§2 Föregående protokoll  
 
Utrymningshandtag åtgärdat. 
Filter är insatt i villorna för vattenförsörjningen.  
Klocka beställd. 
Hjärtstartare kvarstår, Anders ansvarig. 
Hantlar och roddmaskin beställda. 
Vart anmäls trasiga saker? Sauli köper in penna till tavla 
Ventilationskontroll, åtgärd innan 28 okt. Bo ansvarig. Går det att ansöka om anstånd? 
Telefonen i hissen ät åtgärdad. 
Strecken på parkeringen ska målas, färg införskaffad. Sauli ansvarar 
Solceller 
Fast nätverkspunkt 
 
§3 Ekonomi  
Ekonomin är fortsatt god.  
Hjärtstartare kommer att köpas in, Caroline kollar upp.  
 
§4 Uthyrning och arrangemang  
Fråga har inkommit om Molla Byalag får hyra Allhallen över nyår för ungdomar inom equmenia som brukar åka 
på skidläger, då dessa verksamheter är inställda pga covid-19. Styrelsen är positiva till att låta Molla Byalag 
hyra till föreningspris.  
 
Finns en del inbokade arrangemang närmsta månaderna.  
 
§5 Gymmet  
Vi har ungefär 100 aktiva personer som tränar. Under 1 vecka i september har vi haft 108 passager, snittet var 
13 personer/dag.  
Sauli har varit på digital föreläsning på tema anti-doping. Caroline och Sauli ska på certifiering 19 november.  
Dags för service på maskinerna, beställning kommer att göras.  
 
§6 Vattenförsörjning 
Filter är insatta i varje villa, vattnet är nu rent i villorna. Vattenprover är gjorda, resultat har inte kommit än, 
Anders efterfrågar resultatet. Radonfilter är insatt i skolans pannrum av kommunen. Brunnen är ca 32 meter 
djup. Oklart vad det är som missfärgar vattnet.  
Bo har börjat ta in prisuppgifter och offerter för byte av pump och slang, hydrofor inte medräknad.  
 
§7 Övriga frågor  
 

a) Timringskurs Molla byalag är sugna på timringskurs. Caroline stämmer av med dem om vi ska göra en 
gemensam kurs. Blir det aktuellt kommer inbjudan gå ut till byn. 

b) Skola Hem är vilande i dagsläget. Emil kollar upp lite om de kommer att starta upp verksamhet igen.  
c) Uppdatering hemsida vi behöver uppdatera med ny information på hemsidan, bland annat med 

styrelse. Anders kollar med Peder ang byte av webhotell. Sauli ber Pär L komma till nästa styrelsemöte 
för att fotografera styrelsemedlemmarna.  

d) Förrådsdörrar behöver bytas ut, börjar bli trasiga.  
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e) Arbetsdag planeras in för att fixa ventilation i lilla grupprummet, hantelställ samt byte av förrådsdörrar, 
även målning av linjer ute vid bra väder. Förslag på dag 21 november mellan 9-15. Anmälan senast 19 
november till Linda.  

f) Storstädning näst på tur är Molla Byalag.  
g) Möss vi har fått in möss i Allhallen, Anticimex kommer kontaktas. Vi vill uppmana alla att använda 

spärrnyckel för att hålla ytterdörren till Allhallen öppen istället för att ställa upp med matta för att minska 
risken att vi får in fler skadedjur den vägen. Behöver du en spärrnyckel, prata med någon i styrelsen.  

 
 
§7 Nästa möte  
3 december kl 18.30, Caroline och Anders ansvarar för mat.  
 
 
 


